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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR CENTAR - SUŠAK 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA:  026-02/21-01/25 
URBROJ:  2170/01-09-10-21-12 
Rijeka,  30.08.2021. 
                                
 
 
 

ZAPISNIK  
27. SJEDNICE VMO CENTAR - SUŠAK 

 
27. sjednica VMO Centar - Sušak održana je 30.08.2021. s početkom u 17:30 sati u prostorijama 
MO Centar - Sušak, Ružićeva 14 
 
Sjednici su bili nazočni: 

- Mirjana Vasić, predsjednica VMO 
- Ivanka Smojver, zamjenica predsjednice VMO 
- Nives Borozan, članica VMO 
- Robert Baus, tajnik MO Centar – Sušak 

 
 

Sjednici nisu bili nazočni: 
- Suada Shahini, članica VMO 
- Tea Čaljkušić-Mance, članica VMO 

 
Usvajanje zapisnika sa 26. sjednice VMO Centar – Sušak od 28.06.2021. 

- Zapisnik je jednoglasno usvojen 
 
Predsjednica VMO Centar - Sušak, gđa. Mirjana Vasić pozdravila je prisutne, otvorila sjednicu i 
predložila slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

 
1. Pregled realizacije komunalnih prioriteta 2020. i 2021. 
2. Komunalna pitanja 
3. Razno 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
 
 
AD 1 
 
Tajnik i predsjednica VMO obavijestili su prisutne vijećnice da je s njihove strane izvršena analiza 
realizacije komunalnih prioriteta iz 2020. i 2021., kao i potencijalno slobodnih sredstava. Po ovoj analizi, 
iz sredstava u nadležnosti Rijeka prometa ostalo bi cca 16.000,00 kn, a iz sredstava iz nadležnosti 
Direkcije zajedničkih komunalnih djelatnosti otvoren je iznos od 12.322,00 kn. 
Obzirom na navedeno, predlaže se da se 16.000,00 kn usmjeri ka orezivanju nepoželjnog raslinja koje 
izrasta iz stijenskog pokosa, te urasta u zid i prelazi preko njega na nogostup u Ulici Franje 
Račkog, nasuprot kbr. 58 i kbr. 60, te na sanaciju zida u Ulici  Račkog, nasuprot kbr. 58 i kbr. 60.   
Iznos od 12.322,00 kn u tom bi se slučaju usmjerio da se ukloni koprivić  u Ulici  Franje Račkog kod 
kućnog broja 12  zbog mogućnosti narušavanja sigurnosti ljudi i imovine  a s ciljem pravovremenog 
sprječavanja istoga.  
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Također bi se uklonilo raslinje koja prerasta u slobodan prostor stubišta u dijelu koji se nalazi na području 
MO Centar Sušak. (prema prijedlogu gđe Nives Stošić iz Grada Rijeke, mail od 30.07.2021.). 

Ukoliko se dobije potvrda od Rijeka prometa za raspoloživost navedenih 16.000,00 kn za navedenu 
namjenu, ovim zaključkom mijenja se zaključak sa sjednice od 28.06.2021. u dijelu koji se tiče iznosa i 
formalne nadležnosti raspolaganja sredstavima za sanaciju zida u Račkoga nasuprot kod k.br 60. 

 

 
  

AD 2 
 
U ovoj točci tajnik MO obavijestio je VMO kako je primijetio da su šahte u Ružićevoj ulici dosta 
zaštropane te kako je kontaktirao nadležne u ViK-u da izvrše urgentno čišćenje, a prije prvih jačih 
jesenskih kiša, obzirom da je stanje u tom dijelu grada što se tiče odvodnje oborinske vode ionako vrlo 
loše. 
 

AD 3 
 
Pod točkom razno vijeće je na prijedlog tajnika MO suglasno da se sjednice Vijeća sazivaju u pravilu 
treći četvrtak u mjesecu, a naravno u slučaju potrebe i neki drugi dan. 
 

 

Sjednica je završila u 18:30 sati. Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednica VMO Centar - Sušak 

 
Robert Baus Mirjana Vasić 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 


